
 
Referat fra SU- møte 17.06.2020 

Til stede: Mathea, Erik, Hildegunn, Tone, Bjørg, Miriam 

1. Hverdagen til nå. Vi begynner å komme oss i orden. Oppstarten har gått over all 

forventning, med tanke på at alt er nytt. men det er tøffe dager. Bittelitt fra 

hverdagen på hver avdeling. 

 

2. Korona: En avdeling er en kohort, og vi holder oss adskilt både ute og inne. Noen 

ganger må voksne hjelpe til på en annen avdeling, men vi prøver å ha så lite av det 

som mulig, og holder hver fløy adskilt. Personale kan bytte avdeling fra en dag til en 

annen. Det har vært mye sykdom blant personalet. Da må de testes med en gang, og 

blir da borte i inntil tre dager mens de venter på svar. Hvis prøva er negativ kan de 

komme på jobb igjen så fort symptomene avtar. Vi har merket godt at vi en ny 

barnehage med mange nye samlet, og har derfor hatt en del sykdom blant personalet 

i oppstarten. Håper det snur nå. Det er også en del som har måttet være hjemme 

med egne barn. Det er litt utfordrende å holde normal drift av landet når 

smittevernreglene er så strenge. 

  

3. Barn sendes hjem ved nyoppståtte symptomer. Da bør de være hjemme et par dager 

og se an om det ikke blir verre. Barn kan være i barnehagen med litt snørr, men ved 

dårlig allmenntilstand og flere symptomer må de holdes hjemme. Vi vurdere nøye og 

ringer ikke unødig, men vi må være strengere enn før.  

 

4. Anskaffelser har gått veldig greit. Noe venter vi fortsatt på, men det meste er på plass 

og innflytting gikk over all forventning. Vi kom til et helt tomt bygg mandag 03.08. og 

løpet av ei uke var vi klare til å ta imot barn. Det er fortsatt en del som må gå seg til 

og komme på plass, men forhåpentligvis vil dere og unga merke veldig lite av det. 

 

5. Månedsplan kommer nå kun på hjemmesida. Det sendes ut SMS med link.  

 

6. Foreldresamtaler kommer som vanlig. Det er viktigere med månedsplaner enn med 

et langt foreldremøte. En time holder.  

 

7. Foreldremøte: Det vil bli avholdt etter planen 29.09. Avdelingsvis, etter gjeldene 

smittevernregler og med en begrensning på en forelder pr. barn. Det vil være 

ped.lederne som holder møte på sin avdeling og  styrer vil gå rundt for å svare på evt 

spørsmål eller bistå. Forslag til innhold: Info fra hver avdeling, koronainformasjon, 

Hva hvis det verste skjer? 

 

8. På foreldremøte vil det bli valg representanter. to for ett år og to for to år. 

 

9. Vi har hatt litt besøk i barnehagen av ungdom på kveldstid, funnet en del sneiper og 

snusposer innenfor området og spriten har blitt tømt og stjålet. Linn sier fra til 

Klubbledelsen slik at dette kan ta en slutt.  


